
 

9. TOČKA 

POBUDE IN VPRAŠANJA OBČINSKIH SVETNIKOV 

 

 

V nadaljevanju dajemo odgovor na pobudo in vprašanje svetnice, ki je bila podana 

na 14. redni seji Občinskega sveta Občine Radlje ob Dravi, dne 8.8.2016 

 

Metka ERJAVEC:  skupaj s krajani Vuhreda se veselijo, da je Direkcija RS za infrastrukturo 

pristopila z izvajanjem obnovitvenih del na mostu v Vuhredu, saj se je na obnovo 

čakalo 9 let. Kljub temu pa krajane zanima dinamika in potek načrtovanih del, zato se 

na Občino Radlje ob Dravi obrača s prošnjo, da na DRSI posreduje dopis glede 

dinamike oz. poteka obnovitvenih del.  

 

ODGOVOR: Vprašanje je bilo naslovljeno na Direkcijo RS za infrastrukturo. Na podlagi 

zastavljenega vprašanja je DRSI predlagala sestanek, ki je bil organiziran na Občini 

Radlje ob Dravi. Na sestanku so bili prisotni poleg predstavnikov DRSI in Občine tudi 

predsednica KS Vuhred,  župan občine Vuzenica ter predstavnika OŠ Radlje ob Dravi.  

Naknadno smo po sestanku s strani DRSI prejeli tudi besedilo za članek, ki je bil 

objavljen v Novičkah Občine Radlje ob Dravi in na spletni strani Občine Radlje ob 

Dravi, dne 6.10.2016.  

 

 

 

 
 


